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meglévõ pénztartalékunk. Ebben az évben
2,8 M Ft egyéni tagdíjbevételre számítunk,
és még 3,5 M Ft jogi tagdíjnak is be kell ér-
keznie, amit az ISD DUNAFERR Zrt.-tõl, az
ALCOA Köfém-tõl, az Inotaltól, a MOTIM-
tól, a FÉMALK-tól (már jelezte, hogy várják
a számlát) és a MÖSZ-tõl várunk.

A 65 M Ft nagyságrendû bevételi terv-
ben 12 M Ft-tal szerepel a tagdíj, 3,2 M Ft-
ot kaptunk az APEH-tõl tagjaink SZJA fel-
ajánlásából, és 1,7 M Ft MTESZ támogatás-
ra is számítunk. Ezeken kívül pályázatokból
és a Múzeum körúti ingatlan bérbeadásá-

ból van bevételünk. Az MTESZ székház el-
adása megtörtént, de jogi problémák miatt
késik a vételár kifizetése.
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Kovacsics Árpád fõtitkár arról tájékoztat-
ta a választmány tagjait, hogy a Bányá-
szati Szakosztály kezdeményezésére az
egyesület ismét rendel zöld színû bányász
nyakkendõt, várhatóan 3 000 Ft/db áron.
2009. november 30-ig az OMBKE titkársá-
gán (ombke@mtesz.hu) lehet jelezni az

igényeket. Amennyiben a kohász szak-
osztályok között megegyezés születik, és
bordó színû nyakkendõ igényüket írásban
leadják, a fenti határidõ rájuk is vonatko-
zik. Mind a zöld, mind a bordó nyakken-
dõbõl minimum 300-300 db-ot kell ren-
delni, mert ez alatti igényt nem fogad el a
gyártó.

Morvai Tibor vállalta, hogy az egyesü-
leti tagokat érintõ híreket a levelezõ listá-
ján közzéteszi. Többen dicsérték õt eme
hasznos tevékenységért.
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A 2009. október 20-án tartott vezetõségi
ülés elsõ napirendi pontjaként dr. Hatala
Pál, az öntõnapok fõszervezõje a 20. ma-
gyar öntõnapok értékelése során egy sike-
res rendezvényrõl számolt be, kiemelve,
hogy az elõadásokat elsõsorban termelõ
vállalatok fiatal szakemberei tartották. A
151 résztvevõ, köztük 11 országból 21 kül-
földi kolléga, a szekciókban tartott elõadá-
sokon kívül kerekasztal megbeszélésen is
részt vehetett, melynek témája a NEMAK
Kft. javaslatára a középfokú szakképzés
volt. A hat kiállító cég közül négyen elõször
jelentkeztek a rendezvényen. A doktoran-
dusz, és diákszekcióban hat elõadás hang-
zott el, élénk érdeklõdés mellett.

Megjegyezte, hogy a tapolcai helyszín
kiváló körülményeket biztosított. A ren-
dezvény jelentõségét növelte, hogy az elsõ
öntõnapokat kereken 50 éve szervezte meg
a szakosztály. A 20. magyar öntõnapok
ajánlásait a BKL Kohászatban közzéteszi, a
rendezvény szponzorainak megnevezésé-
vel együtt. A következõ öntõnapokat való-
színûleg Gyõrben szervezzük.

Dr. Bakó Károly egyetértve a rendez-
vény értékelésével megjegyezte, hogy a
külföldi vendégekkel a rendezvények alatt
szervezetten kell foglalkozni: legyen meg-
bízva egy szervezõ ezzel a feladattal.

Dr. Sándor József szakosztályi elnök in-
dítványa alapján a vezetõség dr. Hatala
Pált, Katkó Károlyt és Szalai Attilát a rend-
kívül sikeresnek ítélt lebonyolításért jegy-
zõkönyvi dicséretben részesítette.

Második napirendi pontként beszámoló
hangzott el a jogi és az egyéni tagdíjak befi-
zetésének helyzetérõl. A beszámolót a titkár
távollétébendr. Sándor József tartottameg.

Elmondása szerint a jogi tagvállalata-
inknak 2009-ben 616 E Ft-ról adott számlát
az Egyesület, eddig 565 E Ft befizetését re-
gisztrálták. Egyéni tagdíjakból 2008-ban

417 E Ft, idén eddig 367 E Ft folyt be. A tag-
díjfizetési morál nem romlott, a helyzet a
tavalyi évhez hasonló. Az év hátralévõ ré-
szében kell a hiányzó befizetéseket pótol-
ni, amelyre az ügyvezetõség felhívja a helyi
szervezetek és a tagvállalatok figyelmét. Az
egyesület gazdasági vezetõje kérésre fize-
tési listát ad, melybõl a hiányzó tételek
azonosíthatók. Továbbra is érvényes, hogy
a helyi szervezetek a befizetett tagdíj 30%-
át számla ellenében egyesületi rendezvé-
nyek finanszírozására felhasználhatják.

A P-Metall Kft. nevében Pordán Zsig-
mond ügyvezetõ kifejtette, hogy cégük a
jövõben jogi tagvállalati státuszt kér, és évi
kb. 100 E Ft összeggel támogatja a szakosz-
tályt. A NEMAK Kft. nevében Fegyverneki
György felajánlotta, hogy megkeresi cé-
güknél a közvetlen támogatás módját.

Harmadik napirendi pontként jelenlé-
võk egyhangúlag elfogadták az ügyvezetés
javaslatát, mely szerint a szakosztály a
Szent Borbála-érem kitüntetésre több évti-
zedes kitartó és hatékony munkája elisme-
réseként Szombatfalvy Rudolfot javasolja.

A szakosztály tartalmas szakmai életé-
nek megteremtése és kitartó, szakosztály-
hoz hû tevékenysége elismeréseként
Öntészeti Szakosztályért Emlékplakett ki-
tüntetés elnyerésére az ügyvezetõség a ju-
biláló apci helyi szervezetet, Katkó Károly
alelnököt és Szende György rovatvezetõt
javasolta. Ezt az elõterjesztést is egyhan-
gúlag fogadta el a vezetõség. Felmerült
még dr. Hatala Pál és Szabó Richárd jelölé-
se az öntõnapokon nyújtott kiváló teljesít-
ményük elismeréseként. Szabó Richárd a
szekcióelnökök szavazata alapján az öntõ-
napok legjobb elõadását tartotta.

Az Egyebek napirendi pont keretében dr.
Hatala Pál a 2009. évi záró vezetõségi ülés
2010. januári összehívását javasolta, hivat-
kozva a vezetõség tagjainak sûrû rendezvé-

nyi elkötelezettségére. A javaslatot a veze-
tõség egyhangúlag elfogadta azzal, hogy az
ügyvezetõség idõben értesíti a vezetõség
tagjait a helyszínrõl és az idõpontról.

Vida Zoltán, a csepeli helyi szervezet el-
nöke levélben értesítette a vezetõséget ar-
ról, hogy jelen helyzetében nem tudja el-
látni a maga által is megkövetelt aktivitás-
sal feladatát, ezért választott tisztségérõl
lemond. Elismerve Vida Zoltán tevékenysé-
gét a jelenlévõk egyhangúlag úgy döntöt-
tek, hogy a szakosztály nem kooptál új
tisztségviselõt a megüresedett helyre, ha-
nemmegbízza Fodor Krisztina titkárt, hogy
lássa el az elnöki teendõket is a csepeli he-
lyi szervezetnél a jövõ év elsõ felében ese-
dékes szakosztályi választásokig.

Pordán Zsigmond arról adott hírt, hogy
a Bányászati Szakosztály tatabányai helyi
szervezete 2009. november 13-án jubileu-
mi szakestélyt rendez Tatabányán, a sza-
badtéri múzeumban, a szervezet fennállá-
sának 50. évfordulója tiszteletére. A szak-
estélyen szívesen látnák az Öntészeti
Szakosztály tagjait, ahonnan kb. 20 fõ
részvételére számítanak. A vezetõség
több tagja jelezte részvételi szándékát
(Pivarcsi László és a mosonmagyaróvári
helyi szervezet több tagja, Katkó Károly,
Kozma Erzsébet). Jelentkezni lehet
Pordán Zsigmond alelnöknél a pmetal@-
pmetal.hu e-mail címen.

Az Öntödei Múzeum ünnepélyes keretek
között 2009. október 16-án ünnepelte
fennállásának 40. évfordulóját. Dr. Len-
gyelné Kiss Katalin ebbõl az alkalomból
emléklapot és ajándékot küldött a vezetõ-
ség azon tagjainak, így dr. Pilissy Lajosnak,
dr. Hatala Pálnak, Pivarcsi Lászlónak, dr.
Lengyel Károlynak, dr. Sohajda Józsefnek
és Szalai Attilának, akik az ünnepségen azt
nem vették át.
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